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 Z Á P I S  

 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky, ktoré sa konalo  

dňa 14. decembra 2022 o 17:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Ponikách 

 

 

Prítomní:         Podľa prezenčnej listiny 

Program:         Podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 

K bodu č. 1 Otvorenie druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Poniky  

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala starostka obce Ing. Jana Ondrejková.  

 

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starostka obce Ing. Jana Ondrejková predniesla návrh na určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice a prečítala dôvodovú správu. 

Na základe § 5 odstavec 31 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce 

Poniky sa zo zasadnutia zastupiteľstva vyhotovuje zápisnica. Zápisnicu podpisuje 

zapisovateľka, overovatelia, starosta a prednosta. Z dôvodu vyhotovenia zápisnice je 

predložený vyššie uvedený návrh. 

Za zapisovateľku na tomto zasadnutí ObZ navrhla Mgr. Alenu Urbanovú a poslancov 

ObZ Miroslava Magnu a Ing. Stanislava Krajana za overovateľov zápisnice.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)     Určilo  

A.1. Mgr. Alenu Urbanovú za zapisovateľku zápisnice   

A.2. Miroslava Magnu a Ing. Stanislava Krajana za overovateľov zápisnice. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 3  Schválenie programu rokovania ObZ obce Poniky 

S programom druhého rokovania obecného zastupiteľstva prítomných oboznámila Ing. 

Jana Ondrejková, starostka obce Poniky. Program v plnom znení je súčasťou pozvánky na 

toto rokovanie zastupiteľstva.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Program 2. rokovania Obecného zastupiteľstva obce Poniky. 
Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 4  Informatívna správa o aktivitách starostky obce 

Informatívnu správu o svojej činnosti prítomným predniesla Ing. Jana Ondrejková, starostka 

obce Poniky. Správa v plnom znení tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – informuje o verejnom obstarávaní na dodávateľa 

elektrickej energie, podrobne informuje a dáva poslancom k nahliadnutiu podklady, 

informuje, že je to vysúťažené na rok 
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Ing. Stanislav Krajan, poslanec ObZ – dodáva, že na súčasnú situáciu je cena dobrá 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – vyjadruje názor, že cena je vysoká, navrhuje iné 

riešenia, informuje o modernej technológií – svetlá svietia, len keď občan prechádza popod ne 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – hovorí o možnostiach na ušetrenie, ako je 

vypínanie verejného osvetlenia, ale zároveň sama s touto možnosťou nesúhlasí, nakoľko sa 

obáva zvýšenia kriminality 

Občan Ing. Ladislav Huntoš – pýta sa p. Molnára, koľko by sa ušetrilo 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – nevie odpovedať, žiada si to presnú analýzu a pýta sa, že 

koľko máme v dedine svietidiel? 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta obce – odpovedá, že po zistení bude e-mailom informovať 

p. poslanca Branislava Molnára, koľko svietidiel je v obci 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce - ukončila diskusiu s návrhom na vypracovanie 

rozboru a komplexnej analýzy pri riešení úspory elektrickej energie na verejnom osvetlení. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Informatívnu správu o aktivitách starostky obce Poniky.  

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 5  Kontrola plnenia uznesení 
Ing. Jana Ondrejková, starostka obce ospravedlnila hlavnú kontrolórku, ktorá sa 

nemohla z pracovných dôvodov zúčastniť ObZ. Správu k predmetnému bodu rokovania 

prítomným predniesla starostka obce. Správa a kontrola prijatých uznesení v tabuľkovom 

prehľade tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesení prijatých na zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Poniky dňa 

14. decembra 2022. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 6  Čerpanie rozpočtu obce 

 Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Božena 

Bukvajová, účtovníčka Obecného úradu v Ponikách. Tabuľkový prehľad čerpania rozpočtu 

tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu. Správa v plnom znení:  

 

K čerpaniu  rozpočtu Obce Poniky za obdobie od 01. 01. 2022 do 30. 11. 2022 

Príjmy:           1 991 924,88 €      

Výdavky:        1 121 014,72 €     

 

 

Príjem  bežného rozpočtu je vo výške 1 630 157,28 €. 

Z toho napr.  

 Výnos dane z príjmov je vo výške 631 414,01 €, čo predstavuje plnenie na 96 %.  

Z týchto finančných prostriedkov (ďalej len FP) bolo ZŠ s MŠ ŠŽ poukázané na originálne 

kompetencie 216 740,- € (za I. –XI/2022) vrátane FP na vyplatenie odmien pre pracovníčky 
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MŠ, školskej družiny a školskej jedálne v zmysle Kolektívnej zmluvy (ďalej KZ) vyššieho 

územného celku, Dodatku č.1 ku KZ. 

 Príjem dane z nehnuteľností (daň z pozemkov a stavieb) je  vo výške 54 681,12 €  (92 

%). 

 Dane za tovary a služby (užívanie verejného priestranstva, za komunálne odpady, daň 

za psa)  39 203,78 €  (83 %). 

Z toho príjmy  za komunálny odpad a drobný stavebný odpad sú vo výške 36 465,09 €, čo je 

plnenie na 83 %.  

 Príjmy z vlastníctva majetku (príjmy z prenájmu budov a pozemkov) sú vo výške 

260 261,98 € 

(91 %) z toho príjmy z prenájmu pozemkov OPL, spol. s r. o.  sú  vo výške 230 000,- € . 

 Administratívne a iné poplatky (správne, cintorínske, za miestny rozhlas, za 

poskytovanie soc. služby a pod.) sú vo výške 16 047,49 €  (91 %)  

 Úroky 75,90 €  (76 %) 

 Ostatné nedaňové príjmy (refundácie):  29 159,62 € - čerpanie na 107 %. Jedná sa o 

príjem z recyklačného fondu, refundácie, zbierky. 

 Tuzemské bežné granty a dotácie: 599 313,38 € (114 %). Jedná sa prevažne o finančné 

prostriedky zo štátneho rozpočtu na prenesené kompetencie, najmä FP na školstvo 

a dotácie zo ŠR, dotácie z BBSK, refundácia nákladov na Projekt Covid pomoc 

v núdzi MRK-TA (terénny asistent) , dotácia zo ŠR-hasiči, dotácie z nadácií a pod.  

 

 

Kapitálový príjem – je k 30. 11. 2022 vo výške 4 760,- € a predstavuje príjem z predaja 

pozemkov.  

 

Čerpanie rozpočtu vo výdavkovej časti bežného rozpočtu je vo výške 662 637,57 €, čo 

predstavuje čerpanie na 79 %. 

Čerpanie položiek podľa skupín ekonomickej klasifikácie: 

 

 61*          Mzdy, platy a ostatné vyrovnania – čerpanie vo výške 185 289,25 €  (71 %) 

 62*          Poistné a príspevok do poisťovní, čerpanie je vo výške 67 407,14 €  (89 %)  

 632001    Elektrika  a bioenergia - čerpanie vo výške 32 463,03   (85 %) 

 632002    Voda podľa odberných miest – čerpanie vo výške 505,44 €  (43 %) 

 632003    Poštovné + telekom.sl. – čerpanie vo výške 6 715,87 €  (106 %) 

 633*     Materiál - čerpanie vo výške 94 384,33 € (104 %). Čerpanie napr. na nákup 

drevených prvkov na Lesnícko-ekologický náučný chodník, nákup všeobecného 

materiálu – papier, tonery, kancelárske potreby, propagačné potreby, hasičský materiál 

z dotácie, nákup prvákom z rozpočtu obce, licencie, reprezentačné, nákup výpočtovej 

techniky - klávesnice, monitory a pod., výdavky na SPOZ, výdavky na kultúrne 

a športové podujatia a pod.  

 634*      Dopravné - čerpanie vo výške 13 768,07 € (83 %) zahŕňa napr. nákup PHM, 

servis a údržbu automobilov, poistenie vozidiel, prepravné (vozenie štiepky dodáv. 

spôsobom) a pod. 

 635*       Údržba - čerpanie vo výške 63 294,38 € (62 %). Čerpanie na zimnú údržbu, 

údržbu budov, údržba softvéru, údržba verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu, 

údržba verejných priestranstiev, verejnej zelene  a pod.  

 636*       Nájomné – čerpanie vo výške 1 684,27 € (96 %). Napr. čerpanie výdavkov na 

prenájom rohoží a terminálu a pod. 
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 637*     Služby - čerpanie vo výške 144 604,81 € (82 %), z toho náklady na vývoz 

a uloženie odpadov sú vo výške 44 755,85 € (75 %) 

 64*    Transfery – čerpanie vo výške 52 441,52 € (79 %) na členské príspevky, 

organizáciám na základe žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce, na nemocenské dávky, na 

odstupné a odchodné, na stavebný úrad v zmysle zmluvy a pod. 

 

Čerpanie kapitálového rozpočtu je vo výške 458 377,15  €, (plnenie 98 % ).  

Čerpanie predstavuje náklady na obstarávanie kapitálových aktivít – napr. náklady na IBV 

Mestský sad, na rekonštrukciu miestnej komunikácie do základnej školy, na obstaranie 

mobilných domov pre občanov postihnutých požiarom, na obstaranie kontajnerov 

a prístreškov na kontajnery (dotácia + spolufinancovanie), náklady na PUMPTRACK 

cyklistickú dráhu, na  rekonštrukciu detských ihrísk, nákup defibrilátora, náklady na 

rekonštrukciu miestneho rozhlasu vo všetkých častiach obce, náklady na rekonštrukciu 

tribúny v športovom areáli, náklady na stavebné úpravy v kuchyni MŠ, náklady na projekt:   

Zvýšenie kapacity MŠ, ktoré nám budú v r. 2023 refundované  a pod.  

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – informuje, že si detailne prešla čerpanie rozpočtu 

a akékoľvek otázky zodpovie p. Božena Bukvajová 

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – dodáva, že majú prísť ešte dobropisy a 

podrobne informuje o jednotlivých položkách čerpania rozpočtu. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Čerpanie rozpočtu obce k 30. 11. 2022. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 7  Návrh finančného rozpočtu obce na rok 2023 s výhľadom na roky 2024-

2025 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Božena 

Bukvajová, účtovníčka Obecného úradu v Ponikách. Tabuľkový prehľad rozpočtu, ako aj 

stanovisko hlavnej kontrolórky tvoria samostatné prílohy tohto zápisu. Správa v plnom znení:  

 
Návrh rozpočtu obce na rok 2023 je spracovaný v súlade s ustanoveniami § 4 zákona 

č. 583/2004 Z. z o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 
predpisov a v zmysle opatrenia Ministerstva financií SR č. MF/010175/2004 – 42 z 8. 
decembra 2004 a jeho doplnkov, ktorým sa ustanovuje druhová organizačná a ekonomická 
klasifikácia rozpočtovej klasifikácie. Návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s Metodickým 
pokynom Ministerstva financií SR, ktorým bol vydaný praktický a konkrétny manuál pre 
tvorbu programových štruktúr na úrovni miestnej a regionálnej samosprávy. Je vypracovaný 
na trojročné obdobie.  
Návrh rozpočtu na rok 2023 spĺňa hlavnú podmienku zostavenia rozpočtu stanovenú v § 10 
ods. 7 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a to povinné 
zostavenie bežného rozpočtu ako vyrovnaného, alebo prebytkového.  
V predpokladaných príjmoch návrh rozpočtu na rok 2023 vychádza zo zákona o štátnom 
rozpočte na rok 2023. Podstatnú časť bežných príjmov aj naďalej tvoria podiely na daniach v 
správe štátu, ktorých výška sa odvíja od objemu vybranej dane z príjmov fyzických osôb, 
prerozdeľovanej na obce podľa kritérií v zmysle nariadenia vlády o rozdeľovaní výnosu dane 
z príjmov územnej samospráve. Ostatné príjmy z miestnych daní a nedaňové príjmy sú 
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rozpočtované podľa platných VZN v obci , podľa nájomných zmlúv, a podľa porovnateľných 
reálne dosiahnuteľných daňových príjmov.  
Rozpočet je otvorený dokument, ktorý v priebehu roku je možné na základe vývoja tvorby 
verejných zdrojov zákonným spôsobom aktualizovať. Návrh výdavkovej časti rozpočtu obce 
Poniky na rok 2023 vychádza z doteraz známych skutočností, pokračuje v dosiahnutých 
výsledkoch hospodárenia za predchádzajúce roky a predpokladanej výšky podielových daní 
poukázanú územnej samospráve a nadväzuje na predpokladané príjmy a výdavky v rámci 
vlastných príjmov obce. Vychádzalo sa taktiež z povinností pre obec uložených zákonmi, z 
uzatvorených zmluvných vzťahov, z rozvojových plánov a prevádzkových potrieb.  
V návrhu rozpočtu sú zapracované transfery na prenesený výkon štátnej správy a transfery na 
vzdelávanie, ktoré je zabezpečené z dvoch zdrojov.  
Financovanie originálnych kompetencií sa zabezpečuje transferom z rozpočtu obce a 
financovanie prenesených kompetencií transferom zo štátneho rozpočtu.  
Rozhodovanie o príjme a prioritách kapitálových výdavkov je v kompetencii 
obecného zastupiteľstva. Pre tvorbu a schvaľovanie kapitálového rozpočtu nie je 
stanovená povinnosť vyrovnaného rozpočtu.  
Rozpočet na roky 2024 a 2025 nie je v zmysle § 9 ods.3 zákona č.583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 
znení neskorších predpisov záväzný.            
K tvorbe návrhu rozpočtu sme použili nasledovné východiská: 
 
 
1.  požiadavky športových oddielov, spoločenských organizácií a záujmových združení  

1. údaje zo zmlúv a z dostupných informácií   
2. príjmy a výdavky podľa skutočností z roka 2022 (čo sa týka výšky) - nové, resp. zvýšené 

údaje podľa plánovaných predpokladov ich realizácie v r. 2023   
3. špecifikácia podľa účtovného zaradenia.  
Obecné zastupiteľstvo môže v priebehu rozpočtového roku zmenu rozpočtu podľa potreby 
upraviť. Pri schvaľovaní rozpočtu obce musia všetky dodatočne uplatnené poslanecké 
návrhy obsahovať informáciu o zdroji na krytie výdavkov týchto návrhov a súvis so zámermi 
a cieľmi obce. 
  
FINANČNÝ RÁMEC ROZPOČTU  
· Bežný rozpočet je schodkový vo výške         5 000,00€ 

· Kapitálové rozpočet je prebytkový vo výške        5 000,00€ 

· Celkový rozpočet je vyrovnaný. 

 

V súlade s Ústavným zákonom č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti súčasťou 

návrhu rozpočtu sú  
a) údaje o skutočnom plnení rozpočtu za predchádzajúce dva rozpočtové roky 2020-2021  

b) údaje o očakávanej skutočnosti bežného rozpočtového roka 2022. 

 
 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce - informuje, že rozpočet sa musí pripravovať 

s výhľadom na 3 roky, ďalej informuje o stanovisku hlavnej kontrolórky, ktorá nemala 

k návrhu rozpočtu pripomienky a odporučila obecnému zastupiteľstvu predložený návrh 

rozpočtu schváliť, ako aj viacročný rozpočet zobrať na vedomie. Ďalej informuje, že uvedený 

návrh rozpočtu bol prejednávaný na Komisii financií a správy majetku pri ObZ a ďalej 

vyzvala Ing. Petra Matulu, poslanca ObZ k podaniu ďalších informácií 
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Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – vyjadril kladné stanovisko uvedenej komisie k návrhu 

rozpočtu 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – vyzvala zástupcov ŠK OPL k vyjadreniu sa 

ohľadom situácie vo futbalovom klube, ako aj ohľadom žiadanej dotácie  

Martin Račko, futbalista – hodnotí, že situácia je zlá, je málo hráčov. Nový tréner Walter 

Poliak pritiahol nových hráčov, venuje sa futbalu aj v meste, robí s mládežou, má kontakty 

akurát, že je málo prostriedkov na motiváciu hráčov, odchádzajú do mesta, sú problémy 

s nákladmi na cestovanie. 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – berie na vedomie zvyšovanie nákladov na 

cestovanie ako aj na energie  

Pavol Lomen, poslanec ObZ – nie je proti výške dotácii pre ŠK OPL Poniky, berie na 

vedomie zvyšovanie nákladov avšak vyjadruje názor, že ostatné organizácie obce, ktoré 

dostávajú financie z obecného rozpočtu sú aktívne pri pomoci a organizácii obecných akcií 

ako aj pri zabezpečovaní iných činností v obci a žiada zakomponovať do zmluvy participáciu 

ŠK OPL Poniky pri obecných akciách, resp. aspoň pár hodín odpracovať v prospech obce.  

Branislav Molnár, poslanec ObZ – konštatuje, že je škoda, že neprišlo vedenie, ale je rád, 

že prišli aspoň hráči 

Martin Račko, futbalista – hovorí, že majú futbalového hospodára, ktorý sa stará o objekt 

celoročne 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – hovorí, že keby sa pustili do práce viacerí, tak to 

majú urobené rýchlejšie ako jeden človek, ďalej hovorí, že nechce aby areál zaostával, ale aby 

sa zveľaďoval aj napriek tomu, že sa tento rok urobilo v areáli dosť, vymenila sa strecha na 

tribúne, budú sa meniť sedačky atď. Ide o prezentáciu futbalistov nielen na futbale, ale aj pri 

pomoci na akciách   

Branislav Molnár, poslanec ObZ – vyjadruje podobný názor týkajúci sa pomoci futbalistov 

na akciách nakoľko sa dotácia zvyšuje 

Pavol Lomen, poslanec ObZ – žiada aby boli vyčlenené peniaze, ako aj uvedené vo 

vyúčtovaní, koľko peňazí išlo na deti a mládež - konkrétne položky  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – súhlasí s týmto názorom  

Martin Račko, futbalista – sa odvoláva na vedúceho mužstva p. Resla, nakoľko oni sa do 

finančných vecí nerozumejú 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – hovorí, že v januári 2023 bude zasadať výbor, kde 

sa bude voliť predseda, podpredseda a dohodla sa s p. Reslom, že budú všetci poslanci ObZ 

na výbor pozvaní. Konštatuje, že zostáva suma dotácie s tým, že do zmluvy o dotáciu sa 

zakomponujú brigády a percentá, ktoré budú určené na deti, ako aj potreba informovať 

o činnosti aspoň 1x za 3 mesiace na ObZ 

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – dodáva, že pre kontrolu sa účtovanie môže 

predkladať aj finančnej komisii. 

Vedie sa diskusia o pokroku futbalu s novým trénerom, ako podchytiť deti a hlavne dorast, 

s ktorým je najväčší problém. V minulosti bola snaha spojiť dorast aj s inými obcami, avšak 

to sa nepodarilo.  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce  – ukončuje diskusiu o futbale so záverom, že vyššie 

uvedené sa zakomponuje do zmluvy. Ďalej konštatuje, že rozpočet sa môže počas celého roka 

upravovať, ako aj rozpočtové opatrenia sa môžu robiť aj neskôr ako v júni. Z rezervného 

fondu sa môžu čerpať finančné prostriedky, či na bežné výdavky alebo kapitálové výdavky 

avšak počas posledných 4 rokov sa na rezervný fond nesiahlo, dokonca sa doň doplnilo 

30 000 €. O použití finančných prostriedkov z rezervného fondu rozhodujú iba poslanci ObZ. 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – pýta sa, či je niekto z radu poslancov vo futbalovom 

výbore 
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Ing. Jana Ondrejková, starostka obce  – odpovedá, že momentálne nie, každopádne budú 

všetci poslanci pozvaní na výbor a bola by rada keby sa niekto z poslancov do výboru pridal.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

A.1.  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Poniky k návrhu rozpočtu obce Poniky na roky 

2023, 2024, 2025 

A.2. Stanovisko Komisie financií a správy majetku k návrhu rozpočtu obce Poniky na roky 

2023, 2024, 2025. 

 

B) Schválilo 

Rozpočet  obce Poniky na rok 2023. 

 

C) Zobralo na vedomie 

Návrh rozpočtu obce Poniky na rozpočtové obdobia  2024, 2025. 

Hlasovanie: 6/0/0 
 

 

K bodu č. 8   Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2023 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Poniky na rok 2023 tvorí samostatnú prílohu tohto zápisu. Správa v plnom znení: 

 

V súlade s § 18f ods. 1 písm. b) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov hlavný kontrolór obce predkladá obecnému  

zastupiteľstvu Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023. Návrh 

bol v zákonnej lehote, t. j. 15 dní pred prerokovaním v obecnom zastupiteľstve zverejnený 

spôsobom v obci obvyklým – na úradnej tabuli. 

V súlade s § 12 ods. 2. zákona č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole a vnútornom 

audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov súčasťou predloženého materiálu je aj návrh 

na uznesenie poveriť hlavného kontrolóra na výkon kontrolnej činnosti v súlade so 

schváleným plánom kontrolnej činnosti. 

Starostka odporučila Obecnému zastupiteľstvu v Ponikách prerokovať a schváliť 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Poniky na I. polrok 2023 a poveriť 

hlavného kontrolóra na výkon kontroly so schváleným plánom kontrolnej činnosti na rok 

2023. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce  – podrobne informuje o pláne kontrolnej činnosti, 

o komplexnej činnosti kontrolóra a upozorňuje poslancov, že aj oni môžu dávať návrhy na 

kontroly. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2023. 

 

B) Poverilo 

Hlavného kontrolóra obce na výkon kontroly v súlade so schváleným plánom.   

Hlasovanie: 6/0/0 
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K bodu č. 9 Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 4/2022 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Návrh VZN č. 4/2022 tvorí samostatnú prílohu tohto 

zápisu. Správa v plnom znení:  

 

Predkladám Obecnému zastupiteľstvu v Ponikách Všeobecne záväzné nariadenie obce 

Poniky č. 4/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 

Za účelom dosiahnutia vyrovnaného rozpočtu v oblasti odpadového hospodárstva 

v nasledujúcich rokoch bolo navrhnuté v predkladanom VZN zvýšenie: 

a) poplatku za komunálny odpad v  § 22 ods. 1 písmeno a. pri zavedenom množstvovom 

zbere  z 0,0430 na 0,05 € za 1 liter komunálnych odpadov alebo drobných stavebných 

odpadov 

b) poplatku za komunálny odpad v § 22 ods. 1 písmeno b) suma pri nezavedenom 

množstvovom zbere  z 0,0631 € na 0,07 Eur za osobu a kalendárny deň. 

Pre informáciu uvádzam znenie § 12 zákona č. 79/2015 Z . z. - Zákon o odpadoch 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

§ 12 ods. 3 znie: Povinnosť znášať náklady na činnosti nakladania s odpadom a činnosti k ním 

smerujúce sú povinné plniť osoby v nasledujúcom poradí 

a/ držiteľ odpadu, pre ktorého sa nakladanie s odpadom vykonáva, ak je známy, alebo 

b/ posledný známy držiteľ odpadu. 

 

Prehľad podľa rokov: 

Rok Príjmy za KO 

v Eur 

Výdavky za odvoz KO 

v Eur 

Rozdiel v Euro 

2013 28 714,42 36 948,52 - 8 234,10 

2014 28 053,84 36 828,25 -8 774,41 

2015 29 986,43 40 837.61 -10 851,18 

2016 31 661.27 40 667,45 -9 006,18 

2020 33 051,00 42 942,00 -9 891,00 

2021 49 718,70 48 037,16 +1 681,84 

2022 (k 7. 12. 2022) 36 465,09 44 755,85 -8 290,76 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – vysvetľuje príjmy a výdavky za odpad, z dôvodu, 

že Marius Pedersen si vyfakturuje úplne všetko (zvýšené PHM, energie a pod.) pretože 

vlastnia skládku v Šalkovej, ako aj vo Zvolenskej Slatine. Informuje, že vyhláška o triedení 

zmesového odpadu sa má o rok odložiť, respektíve sa uvidí do budúcnosti, či ju vláda vôbec 

schváli. Vysvetľuje zvýšenie sumy v bode a) a v bode b) vyššie uvedeného VZN, kde je 

zohľadnená 12% inflácia.   

Branislav Molnár, poslanec ObZ – navrhuje sumu poplatku za komunálny odpad zaokrúhliť 

na 26 €  

Monika Jakubčová, zamestnankyňa obce – konštatuje, že to vychádza na deň presne 

0,07123 x 365 = 26 € 
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Branislav Molnár, poslanec ObZ – pýta sa, že na základe čoho Márius Pedersen navyšuje 

ceny, či na základe rámcovej zmluvy alebo svojvoľne? Žiada právnu analýzu  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že sa pristúpi k rokovaniu ako aj 

k rokovaniu ohľadom váženia odpadu s Mariusom Pedersenom, konštatuje, že pri zvýšených 

PHM si automaticky zvyšujú sumu za odvoz. Prepošle zmluvu poslancovi ObZ Branislavovi 

Molnárovi. 

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – konštatuje, že keby sa odstúpilo od zmluvy bol 

by to veľký problém, lebo keď bola iná firma, tak neodvážali odpad, chodili nepravidelne 

a pod.  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – znovu navrhuje rokovanie, ktorého by sa mohli 

zúčastniť všetci poslanci, resp. zástupcovia poslancov. 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – konštatuje, že by bolo vhodné do zmluvy dať klauzulu, 

aby sa fakturovala skutočnosť koľko odpadu sa odvezie 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – konštatuje, že treba prehodnotiť zber, aby sa riešil  

sofistikovanejšie 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že situáciu by čiastočne vyriešil zberný 

dvor, na ktorý sa momentálne rieši mobilné oplotenie a pokiaľ bude spevnená plocha, môže sa 

riešiť povolenie. Výhodou zberného dvora je, že sa budú môcť zbierať do zberného dvora aj 

pneumatiky 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – navrhuje, aby zberný dvor bol zastrešený pod OPL, spol. 

s.r.o. 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že obec robí rovnako hlásenia o odpade, 

ako OPL 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – konštatuje, že lacnejšie to nebude, ale minimálne sa 

môže obmedziť to, že cena za odpad nepôjde vyššie ako na 30 – 40 € 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že cena je preto viazaná na trvalý pobyt 

a nie na množstevný zber. Ďalej opakuje, že sa zvolá rokovanie s firmou Marius Pedersen, 

aby sa vyvezený odpad vážil, nakoľko OPL disponuje certifikovanou váhou a zisťuje či budú 

privolaní na rokovanie všetci poslanci, ktorí sa vyjadrujú, že stačia ich zástupcovia a to Ing. 

Peter Matula a  p. Branislav Molnár. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 4/2022 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 10  Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 5/2022 o určení výšky 

dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy 

a dieťa školského zariadenia 
Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Návrh VZN č. 5/2022 tvorí samostatnú prílohu tohto 

zápisu. Správa v plnom znení:  

 

Obec  Poniky v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve  a školskej 

samospráve poskytuje na základe žiadosti zriaďovateľa školských zariadení z finančných 

prostriedkov poukázaných podľa osobitného predpisu dotácie na mzdy a prevádzku 

zriaďovateľovi.  
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Obec v zmysle § 6 ods. 12 písm. c) vyššie uvedeného zákona je povinná určiť 

všeobecne záväzným nariadením pre zriaďovateľov a základné umelecké školy, jazykové 

školy, materské školy a školské zariadenia vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti: 

1. podrobnosti financovania základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a 

školských zariadení, 

2. lehotu na predloženie údajov, podľa ktorých bude financovať základné umelecké školy, 

jazykové školy, materské školy a školské zariadenia okrem údajov podľa osobitného 

predpisu,  

3. výšku finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy alebo školského 

zariadenia; v zariadeniach školského stravovania na žiaka školy, skutočného stravníka alebo 

na jedno hlavné jedlo alebo doplnkové jedlo a 

4. deň v mesiaci, do ktorého poskytne finančné prostriedky. 

 

Zákonom stanovené  povinnosti sú upravené v predloženom návrhu VZN. 

Výška finančných prostriedkov bola prepočítaná podľa Nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z. 

o rozdeľovaní výnosu dane z príjmov územnej samospráve v znení neskorších predpisov. 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce –  informuje o zmenách vo VZN obce Poniky č. 

5/2022. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Schválilo 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 5/2022 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 11  Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 6/2022 o určení výšky 

príspevku na činnosť školy a školského zariadenia 
Dôvodovú správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesla Ing. Jana 

Ondrejková, starostka obce Poniky. Návrh VZN č. 6/2022 tvorí samostatnú prílohu tohto 

zápisu. Správa v plnom znení:  

 

 Obec ako zriaďovateľ  v zmysle § 6 ods. 24 zákona č. 596/2003 Z. z  o štátnej správe v 

školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov určí výšku príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole a výšku mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí. 

V zmysle § 28 ods. 5, § 114 ods. 6, § 140  ods. 10 zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a 

vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých  zákonov určí obec všeobecne 

záväzným nariadením: 

 výšku mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za 

pobyt dieťaťa v materskej škole zriadenej obcou 

 výšku mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu 

detí,  

 výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšku príspevku na režijné náklady a 

podmienky úhrady v školskej jedálni, ktorej je zriaďovateľom. 
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Návrh akceptuje aj Zákon č. 544/2010 o dotáciách v pôsobnosti MPSVaR SR.  

Uvedené náležitosti sú upravené v návrhu predloženého VZN. 

Výška doteraz určených poplatkov sa v § 2 Výška mesačného príspevku za pobyt dieťaťa 

materskej škole , bod 1) za pobyt dieťaťa v materskej škole zriadenej obcou, ktorým zákonný 

zástupca prispieva na čiastočnú úhradu výdavkov materskej školy mesačne na jedno dieťa 

mení zo sumy 15 € na  sumu 17 €.  

 mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí 

v § 3 sa mení z 5 € na 7 €. 

Zvyšujú sa aj Výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni 

a výška príspevku na režijné náklady v školskej jedálni v zmysle § 4.  

Prijatie uvedeného nariadenia nebude mať vplyv na rozpočet obce Poniky. 

 

 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – informuje o zmenách vo VZN obce Poniky č. 

6/2022 a vyzýva Zuzanu Dupačovú, vedúcu školskej jedálne o vyjadrenie 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – pýta sa, či je možné vymôcť nedoplatky od tých, ktorí 

neplatia 

Zuzana Dupačová, vedúca školskej jedálne - informuje že neplatia prevažne občania 

z rómskej osady, jeden nedoplatok žiaka tretieho ročníka sa ťahá už od materskej školy. 

Prevádzkový poplatok aj s réžiou je v poriadku, dajú sa ustriehnuť. Horšie je to so stravou, 

cena sa bude prepočítavať v januári podľa spotreby. Na ďalšom zastupiteľstve bude návrh na 

zvýšenie režijných nákladov, nakoľko po konzultácii aj s okolitými obcami a školami bolo 

zistené, že tieto majú vyššie príspevky. Volilo sa najnižšie potravinové pásmo, aby sa nešlo 

do vysokej sumy, aby sa deti neodhlasovali zo stravy, hlavne zo školy, popritom iné školy, 

a to aj dedinské školy išli do cenového pásma 2 a 3 (Poniky sú v pásme 1). Najhoršie sú na 

tom rómski občania, ktorí neplatia aj napriek tomu, že majú dotáciu na stravu 1,30 €, čo je 

plná suma stravy. Od januára bude musieť druhý stupeň ZŠ doplácať 0,20 € za jeden obed. Zo 

strany rómskych spoluobčanov je nezáujem si riešiť tieto záležitosti a p. Dupačová má 

uvedené len na  čestnom prehlásení, že nepoberajú daňový bonus, tým pádom môžu dostať 

dotáciu 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – pýta sa, aký je pomer detí z osady a nie z osady 

Zuzana Dupačová, vedúca školskej jedálne – odpovedá, že celkovo majú 115 stravníkov a 

cca 10% stravníkov je z osady, problém je ten, že dostanú dotáciu avšak nechodia na obedy, 

neodhlásia sa a štát platí. 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – otázka, či existuje nejaký návrh na riešenie uvedeného 

problému 

Zuzana Dupačová, vedúca školskej jedálne – návrh nie je žiadny, šeky sa im posielajú 

každý druhý mesiac, čo je ale úplne zbytočné, nakoľko ich nezaplatia 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – pýta sa, či je niekde zosumarizované, koľko dlžia 

Zuzana Dupačová, vedúca školskej jedálne – odpovedá, že áno, avšak na ich príjem nie je 

možné siahnuť 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – konštatuje, že legálnou cestou nie je možné peniaze od 

nich dostať, a pýta sa, či by nebolo možné získať tieto peniaze prostredníctvom 

verejnoprospešných prác  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že by najskôr museli chcieť robiť a aj 

tam je problém, lebo keď sa zamestnajú na dohodu, obec bude za nich platiť odvody, dostane 

výplatu a aj tak takýto občan odpovie, že nezaplatí, lebo obec nemá právo takto siahnuť na 

jeho príjem. 

Ďalej sa vedie diskusia  
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Branislav Molnár, poslanec ObZ – pýta sa, že či by nebolo možné, aby poplatky voči škole 

boli spojené so splácaním mobilných domov 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – dodáva, že to nie sú deti len z našej časti osady, ale 

väčšina detí je z Dúbravice 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – situácia by sa mala riešiť so starostkou z Dúbravice  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce –  odpovedá, že danú tému so starostkou z Dúbravice 

veľakrát riešili.  

Vedie sa diskusia o tom, že k nám chodia deti aj z iných obcí a na materskú školu nám 

neprispievajú iné obce. Deti z iných obcí majú preplácané dopravné, ale to štát prepláca lebo 

sme spádová škola. Rómskym deťom z Dúbravice sa dopravné neprepláca, lebo východzia 

zastávka je v Ponickej Hute.  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce –  ukončuje diskusiu so záverom, že podľa analýzy 

nákladov sa uvidí cenové pásmo a v priebehu roka 2023 sa môže urobiť dodatok k VZN č. 

6/2022. Ďalej konštatuje, že zistí obyvateľov z mobilných domov z osady, ktorým narastajú 

dlhy voči obci, voči škole a do zmluvy o nájme sa zakomponuje klauzula o platení podlžností.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)      Schválilo 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Poniky č. 6/2022 o určení výšky príspevku na činnosť 

školy a školského zariadenia. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 12  Informatívna správa o hospodárení v Obecnom podniku lesov, spol. s r. o. 

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesol Ing. Peter 

Matula, konateľ OPL, spol. s r. o. Poniky. Textová aj tabuľková časť navrhovaného plánu 

tvoria samostatné prílohy tohto zápisu.  

 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – informuje, že bude otvorený Zberný dvor pre občanov, 

kde bude možné voziť drobný stavebný odpad, betón, tehly, drevo, kameninu, zeminu a pod., 

keď bude právoplatné rozhodnutie o povolení zo strany Okr. úradu BB   

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – pýta sa, že ako bude tento odpad spoplatnený 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – odpovedá, že cenník bude zverejnený na internete, taxa 

bude 12 € + DPH za tonu, zároveň je funkčná váha, ktorá množstvo odpadu presne odváži 

a podľa toho sa vypočíta cena  

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – konštatuje, že tým pádom sa môže zrušiť 

kontajner pri Obecnom úrade.  
 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)  Zobralo na vedomie 

Informatívnu správu o hospodárení v Obecnom podniku lesov, spol. s r. o. 

Hlasovanie: 6/0/0 
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K bodu č. 13  Návrh hospodárskeho plánu Obecného podniku lesov, spol. s r. o. na rok 

2023 

Informatívnu správu k predmetnému bodu rokovania prítomným predniesol Ing. Peter 

Matula, konateľ OPL, spol. s r. o. Poniky. Správa v plnom znení tvorí samostatnú prílohu 

tohto zápisu.  

 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – navrhuje premeniť názov Obecný podnik lesov na 

Obecný podnik Poniky, keďže je záber činnosti OPL široký 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – konštatuje, že je potrebné postupne rozširovať 

činnosti OPL, nakoľko nie je jasná budúcnosť, cena dreva je raz vysoká, potom nízka, dva 

roky po sebe bol OPL v strate a pod. 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ –  taktiež je otázne čo urobí kalamita na Horehroní s 

cenou dreva, preto sa išlo radšej do konzervatívnych výhľadov 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – navrhuje, aby sa OPL rozširoval, aby obec mala väčšie 

kompetencie a aby to robili hlavne naši ľudia  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – informuje o výnimke v zákone o verejnom 

obstarávaní, ktorá umožňuje zadať tzv. in-house zákazku, ktorá sa zadáva podniku, ktorý je 

vo vlastníctve obce, tým pádom má obec právo kontroly, rozhodovania a pod.  

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ –  konštatuje, že si treba uvedomiť, že rozsah činnosti 

OPL je teraz dosť veľký, obsahuje výrobu, ktorá musí spĺňať bezpečnostné kritériá, banskú 

činnosť, stavebnú činnosť, atď.  

Branislav Molnár, poslanec ObZ – hovorí, že podnik treba nastaviť tak, aby všetky jeho 

činnosti boli ekonomicky významné. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A)    Zobralo na vedomie 

Návrh hospodárskeho plánu Obecného podniku lesov, spol. s r. o. na rok 2023. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

 

K bodu č. 14  Diskusia 

 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ – pýta sa, či by bolo možné opíliť dreviny na Ponickej 

Lehôtke pri Kultúrnom dome, kde je stojisko na odpady 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že sa uvažuje o vypílení a o následnom  

spevnení predmetnej plochy, taktiež je v pláne urobiť tam parkovisko nakoľko, keď sa koná 

akcia v KD, je problém s parkovaním 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ –  pýta sa, či sa dá používať obecný šrotovník 

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta – odpovedá, že šrotovník sa neudržiava a priestor, kde je 

umiestnený, sa používa ako skladové priestory 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – konštatuje, že postupne by sa priestory mohli 

upratať, lebo do budúcnosti sa môžu občania dostať do situácie, kedy bude šrotovník potrebný 

– ľudia budú viac hospodáriť a pod.  

Pavol Lomen, poslanec ObZ – pýta sa na poradňu MUDr. Lýdii Hunákovej, ktorá v obci už 

dva roky nefunguje, mamičky s kočíkmi musia chodiť do B. Bystrice, či nie je možné ju 

obnoviť 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že pôjde za MUDr. Lýdiou Hunákovou 

a bude v tejto veci rokovať  
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Pavol Lomen, poslanec ObZ – pýta sa na priestor pre mladých na cvičenie - posilňovňu 

s toaletou, činky a stroje by si sami doplnili, či by to nebolo vhodné napr. v zadných 

priestoroch v zdravotnom stredisku 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – odpovedá, že v zdravotnom stredisku je vzadu 

voľný priestor, len ho treba zrekonštruovať, nakoľko vpredu je zdravotné stredisko 

zrekonštruované avšak vzadu nie – sú tam pripravené káble, ale je potrebná nanovo 

elektroinštalácia, steny a pod. 

Pavol Lomen, poslanec ObZ – konštatuje, že mladí by si to spravili aj svojpomocne, ak by 

im dala obec materiál  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – hovorí, že je potrebné si uvedomiť, že keď si tam 

dajú svoje stroje, budú ich používať na vlastnú zodpovednosť aj v prípade úrazu  

Branislav Molnár, poslanec ObZ – konštatuje, že je to možné. Aj v inej dedine poskytli 

mladým priestory, urobili si športový klub a sú tam na vlastnú zodpovednosť  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – informuje že ešte je k dispozícii aj CO sklad, avšak 

tam nie sú toalety 

Branislav Molnár, poslanec ObZ – dodáva, že v obci je vhodný priestor vedľa Obecného 

úradu (kde je teraz stojisko na odpady) a jeho predstava by bola postaviť z kontajnerov 

kaviareň, kam by mohli aj mamičky s kočíkmi prísť, dobre sa tam parkuje. Kontajnery sú 

typizované, prídu také aké sa objednanú a majú široké využitie  

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – informuje, že obec nemôže mať podnikateľskú 

činnosť  

Branislav Molnár, poslanec ObZ – odpovedá, že by to mohlo ísť cez OPL, ktorému sa môže 

prenajať priestor 

Božena Bukvajová, zamestnankyňa obce – dodáva, že občan by mal byť na prvom mieste 

aj čo sa týka umiestnenia odpadu  

Branislav Molnár, poslanec ObZ – odpovedá, že v obci bude zberný dvor 

Ing. Peter Matula, poslanec ObZ –  konštatuje, že zberný dvor priestorovo patrí k OPL, 

nakoľko je to priemyselný areál   

Pavol Lomen, poslanec ObZ – dodáva k predchádzajúcej diskusii o posilňovni, že mladí 

ľudia by sa mali aspoň kde stretávať  

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – navrhuje ísť spoločne prezrieť priestory, ktoré by 

na tento účel vyhovovali  

Bc. Pavol Ondrejko, prednosta – navrhuje priestor na Ponickej Lehôtke - klubovú 

miestnosť, ktorá sa nevyužíva  

Zuzana Dupačová, vedúca školskej jedálne – dodáva, že tá miestnosť sa využíva pri 

akciách na prezliekanie folklórnych súborov 

Vedie sa diskusia o priestoroch. 

Ing. Jana Ondrejková, starostka obce – ukončuje diskusiu s návrhom, že zadné priestory 

zdravotného strediska je potrebné zrekonštruovať, avšak ak by bol do budúcnosti lekár, 

možno aj pre iné obce, je vhodné uvažovať aj o možnosti, aby tam bola v budúcnosti lekáreň. 

Znovu navrhuje poslancom ObZ prezrieť priestory.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky  

A) Zobralo na vedomie 

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Ing. Petra Matulu ohľadne potreby vypílenia drevín 

nachádzajúcich sa v blízkosti stojiska na odpady pri Kultúrnom dome Ponická Lehôtka 

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Ing. Petra Matulu ohľadne funkčnosti obecného 

šrotovníka 
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- Diskusný príspevok poslanca ObZ Pavla Lomena ohľadne potreby obnovenia ordinačných 

hodín detskej poradne MUDr. Lýdie Hunákovej v Zdravotnom stredisku Poniky 

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Pavla Lomena ohľadne možnosti poskytnutia priestorov 

pre vybudovanie fitnes centra, resp. posilňovne v obci 

- Diskusný príspevok poslanca ObZ Branislava Molnára ohľadne budúceho využitia voľného 

priestranstva nachádzajúceho sa pri Obecnom úrade v Ponikách (súčasné parkovisko 

a stojisko na odpady) s perspektívou vybudovania kaviarne a miesta komunitného stretávania. 

 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

V závere starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 2. zasadnutí ObZ obce 

Poniky. 

 

 

Zapisovateľka:   Mgr. Alena Urbanová, v. r.            ................................................ 

 

Overovatelia zápisnice: Miroslav Magna, v. r.                     ................................................ 

  

    Ing. Stanislav Krajan, v. r.         ................................................                        

 

Prednosta obecného úradu:  Bc. Pavol Ondrejko, v. r.                ................................................ 

 

Starostka obce :  Ing. Jana Ondrejková, v. r.              ............................................... 


